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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  04/05/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό  Ενέργειας και Περιβάλλοντος 

            2) Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

ΘΕΜΑ:  « Παραδοχή της Κυβέρνησης ότι οι ιδιωτικές εταιρείες ενέργειας 

κυβερνούν τη χώρα» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

        

Η συνεχής ενεργειακή κρίση και τα αλλεπάλληλα προβλήματα που αυτή 

προκαλεί στην κοινωνία αλλά και στο κράτος, έχουν προκαλέσει 

αναρίθμητα οικονομικά προβλήματα. Οι πολίτες πλέον αδυνατούν 

ανταπεξέλθουν στις διαρκείς αυξήσεις του κόστους της μονάδας 

ηλεκτρικής ενέργειας, ενώ παράλληλα η ρήτρα αναπροσαρμογής δίδει τη 

χαριστική βολή στις ελληνικές επιχειρήσεις και τα ελληνικά νοικοκυριά.  

 

Η Κυβέρνηση πλέον φαίνεται να βρίσκεται σε σύγχυση, ενώ οι Βουλευτές 

της Νέας Δημοκρατίας φέρεται να μην μπορούν να διατηρήσουν μια ενιαία 

στάση απέναντι στα δεκάδες προβλήματα που προκαλούν οι κυβερνητικές 

αποφάσεις. Αυτό αποδεικνύει άλλωστε και η παραδοχή του  Βουλευτή της 

Νέας Δημοκρατίας, Μπάμπη Παπαδημητρίου, ο οποίος σε συνέντευξη του 

στο «Kontra»  φέρεται ότι δήλωσε  πως οι ιδιώτες πάροχοι πίεσαν τη ΡΑΕ 

και στη συνέχεια τη ΔΕΗ, προκειμένου να αρχίσει να εφαρμόζει και η 

δημόσια επιχείρηση τη ρήτρα αναπροσαρμογής για λόγους ανταγωνισμού. 

 

Σε ερώτηση μάλιστα που του έγινε για το εάν  οι ιδιωτικές εταιρείες 

κυβερνούν τη χώρα, ο άνω Βουλευτής έδωσε  την αφοπλιστική και άκρως 

προκλητική απάντηση ότι «…μια επιρροή την έχουν!». Δυστυχώς, 

πρόκειται για μια απάντηση που επιβεβαιώνει τις φοβίες της 
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ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΛΥΣΗΣ, πως η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας έχει 

παραδώσει στα «λόμπυ» των εταιρειών ενέργειας και στα κελεύσματα των 

ιδιωτικών συμφερόντων. 

 

Επιπροσθέτως, η άνω δήλωση προκαλεί ποικίλα ερωτηματικά ως προς τα 

πρόσωπα που ασκήθηκε πίεση από τις εταιρείες ενέργειας για την 

υιοθέτηση της ρήτρας αναπροσαρμογής και της δυσανάλογης αύξησης 

των τιμών ηλεκτρικής ενέργειας.   

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Ποιοι είναι οι ιδιωτικοί πάροχοι που φέρεται να άσκησαν πιέσεις για 

την  εφαρμογή της ρήτρας αναπροσαρμογής από τον Αύγουστο 

2021; 

2) Σε ποιους φορείς ή φυσικά πρόσωπα ασκήθηκε πίεση, όπως ανέφερε 

ο Βουλευτής της Νέας Δημοκρατίας; 

3) Προτίθεται το αρμόδιο Υπουργείο σε συνεργασία με την αρμόδια 

Εισαγγελία να ξεκινήσει έρευνα ή προανάκριση με σκοπό να 

αποκαλύψουν τυχόν ποινικά κολάσιμες πράξεις; 

 

                          Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




